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ACTA NÚM. 

 

 

 

Comissió d’Afers Acadèmics: 

 
 

Marta Bertrán Tarrés 

Ian Blanes Garcia 

Maite Carrassón López de Letona 

Andrés Chamarro Lúsar 

Laila Darwich Soliva 

Juan Jesús Donaire Benito 

Laura Fernández García 

Margarita Freixas Alás 

Isabel Galán Mañas 

Isidre Gibert González 

Antoni Iglesias Fonseca 

Oscar Jané Checa 

Enric Marín Otto 

Montserrat Masoliver Puig  

Salvador Navarro Soto 

Susana Navas Navarro 

Judith Panadés Martí 

Anna Piella Vila 

Oriol Ramos Terrades 

Tatiana Rovira Faixa 

Laura Santamaria Guinot 

Olga Serradell Pumareda 

Olga Torres Hostench 

 

A les 9’30 h del dia 16 d’abril es reuneixen 

a la Sala de Juntes del rectorat, sota la 

presidència de la vicerectora d’Estudis i 

d’Innovació Docent, María Valdés 

Gázquez, els membres de la Comissió 

d’Afers Acadèmics assenyalats al marge. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

S’ha excusat d’assistir a la reunió Jennifer Barrero Victorio, Màrius Martínez Muñoz, 

Anna Morist Yagüe i Esther Zapater Duque. 

 

No hi assisteixen Laura Alloza Ollés, Manel López Béjar, i Laura Puelma Jové.  

 

Hi assisteixen, amb veu i sense vot, Maria Pau Álvarez del Castillo, Joaquim Bernabé 

Ródenas, Francisco José Cuevas, i María Espadalé Reballí. 

 

Hi actua com a secretària María Matarredona Santonja, lletrada del Gabinet Jurídic. 

 

Ordre del dia 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 

2. Informe de l’Equip de Govern. 

 2.1. Informe de la presidenta de la Comissió. 

 2.2. Informe d’altres membres de l’Equip de Govern. 

3. Formació contínua: 

 3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 
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 3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de 

nova creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

 3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 

4. Aprovació de les noves propostes de grau i màster universitari per al 

curs 2025-2026. 

5. Graus: 

 5.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 5.2. Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació Consell de Govern. 

 5.3. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2024-2025, per delegació 

del Consell de Govern.  

 5.4. Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per la 

seva aprovació. 

6. Màsters: 

 6.1. Informe sobre la creació de títols màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

 6.2. Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell 

de Govern. 

 6.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster unirversitari, curs 2024-2025, 

per delegació del Consell de Govern. 

 6.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 

7. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 

8. Aprovació de la convocatòria de projectes d’innovació docent i de projectes de 

recerca de la docència i de la innovació docent 2024. 

9. Afers acadèmics: 

Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de titulació del curs 2022-2023 per 

delegació del Consell de Govern. 

10. Assumptes de tràmit. 

11. Torn obert de paraules. 

 

 

Desenvolupament de la sessió  

 

La presidenta recorda que, tal com ja s’ha anunciat per correu electrònic, en aquesta sessió 

es farà una prova tècnica de videoacta per veure com funciona el sistema, però que la 

gravació no tindrà aquesta funció i es destruirà després que es revisi. 

 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 

 

La presidenta explica que es presenta a aprovació l’acta de la sessió de la Comissió de 5 

de març de 2024. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden 

aprovar l’acta de la sessió de 5 de març de 2024. 

 

2. Informe de l’Equip de Govern 

 

2.1. Informe de la presidenta de la Comissió 
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En relació amb les informacions sobre la CRUE, la presidenta informa que ja s’ha fet la 

presentació oficial del document CRUE RUEPEP sobre les microcredencials, i recorda 

que va col·laborar en la coordinació del grup de títols propis de la sectorial CRUE 

Docència per treballar-hi. Explica que el primer objectiu que es va marcar el grup va ser 

la realització del document “Orientacions per al disseny i l’acreditació de les 

microcredencials universitàries”, el qual es va presentar oficialment l’11 de març a la  

Universidad Autónoma de Madrid. Afegeix que es va fer únicament presencial per establir 

un debat, que va tenir més de 100 assistents entre els quals hi havia representants,  

d’universitats públiques i privades, de les Direccions Generals, d’Agències de Qualitat i 

de Sigma. Finalment, explica que l’objectiu del document és oferir a les universitats un 

marc d’orientacions per al disseny de l’estratègia de la programació de les 

microcredencials i per l’assegurament de la qualitat.  

 

En relació amb les informacions sobre la Generalitat, la presidenta explica que el dia el 

13 de març es va inaugurar el Saló de l’Ensenyament, del qual n’informarà la vicerectora 

de Comunicació i de Cultura. Així mateix, en relació amb les mircrocredencials, informa 

que un cop que les CCAA han rebut els diners del Ministeri, han de marcar, si escau, 

algunes directrius de programació, i les despeses elegibles. Recorda que l’activació del 

Pla Microcreds a Catalunya depèn de la Direcció General de Transferència i Societat del 

Coneixement, i que es va crear un grup de treball perquè les universitats col·laboressin. 

Afegeix que en l’única reunió que s’ha fet van explicar que a Catalunya han arribat gaire 

bé 8 milions d’euros per les microcredencials de les universitats públiques, que en la 

convocatòria s’especifiquen les sis partides que es poden finançar amb el percentatge que 

té establert. Continua explicant que les despeses de gestió se les queda la Generalitat, i 

que des de la Direcció General de Transferència i Societat del Coneixement es pensa crear 

una plataforma de microcredencials que aglutini tota l’oferta unificada del sistema 

universitari de Catalunya. Finalment, explica que a la UAB li correspondran al voltant 

d’un milió d’euros, que el termini d’execució és 30 de juny de 2026, i que s’ha d’aclarir 

si la justificació s’ha de fer el mateix 30 de juny.   

 

La presidenta explica que el 20 de març va tenir lloc al Palau Macaya el seminari 

Catalunya Futura, que organitzava l’ACUP, en el qual es va parlar de formació al llarg de 

la vida. Explica que hi havia diferents agents proveïdors d’aquest tipus de formació i 

també representants de cambres de comerç, sindicats, organitzacions empresarials etc. 

Afegeix que s’està treballant simultàniament en un document d’acords de país que 

s’acabarà de consensuar en una plataforma denominada Coneixement, Territori i 

Innovació de l’ACUP, la qual aplega tots aquests actors amb la intenció de presentar-lo 

al Parlament perquè estableixi les accions pertinents.  

 

Pel que fa a les informacions de la UAB, la presidenta informa que el doctor Carles 

Górriz, de la Facultat de Dret, ha guanyat el premi a la Excel·lència docent. Explica que 

va ser una candidatura que ja es va presentar l’any passat i encoratja a que es tornin a 

presentar les candidatures que no han estat premiades. Recorda que el premi s’atorgarà 

en la Jornada d’Innovació Docent del 7 de maig. Finalment, recorda que el dia 25 abril 

tindrà lloc la Jornada d’Aprenentatge i Servei i que el 17 de maig es farà la primera edició 

la Jornada d’Aprenentatge Basat en Reptes.  

 

La presidenta passa la paraula al cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics, en relació amb la 

intervenció de la degana de la Facultat d’Economia i d’Empresa en el punt de torn obert 

de paraules de la sessió anterior de la Comissió sobre els problemes que es podia trobar 

un estudiant al que, havent excedit el règim de permanència, se li autoritzava a continuar 



4 

 

i s’havia de matricular en un pla d’estudis exhaurit.  En aquest sentit, comenta que es farà 

un nou aclariment en el que qual es reculli que quan es doni aquest supòsit, la Gestió 

Acadèmica l’ha de passar al pla d’estudis vigent.  

 

Així mateix, el cap de l’Àrea d’Afers Acadèmiques presenta el procediment per a la 

signatura de convenis de pràctiques des de Sigma, atès que afecta als representants dels 

centres. Explica que el procediment millora els models de conveni, integra la gestió amb 

un portasignatures i serà el procediment recomanat i que comptarà amb el suport de l’Àrea 

d’Afers Acadèmics. Continua explicant que el centre pot dissenyar els seus models de 

conveni i adaptar-los a les característiques de les empreses, tot i que hi ha clàusules que 

no es poden modificar del model de conveni i caldria fer una consulta abans de fer 

qualsevol canvi. Afegeix que s’envia a signar ordenadament a tots els actors i que quan 

finalitza el procediment de signatura es torna a dipositar a Sigma i no cal informar altres 

sistemes. Seguidament, comenta que és un procediment senzill per als càrrecs de la UAB, 

tot i que ara per ara només poden signar els documents de manera agrupada els 

representants dels centres, que l’ordre de signatura és sempre estudiant, empresa i centre, 

i que els estudiants i les empreses han de signar els documents un a un. Finalment, mostra 

en pantalla el procediment.  

 

La vicegerent d’Ordenació Acadèmica explica que el projecte no ha pogut arribar al final 

per manca de finançament, que no s’ha pogut implementar que les empreses puguin signar 

seleccionant tots els convenis alhora, i que es tornarà a sol·licitar a la propera 

convocatòria de necessitats de transformació digital. Així mateix, comenta que en relació 

amb les altes de la Seguretat Social, a data 9 d’abril n’hi havia 6539 corresponents a tot 

l’alumnat, i agraeix  la implicació en el procés de les gestions acadèmiques, dels centres, 

i en general de tots els àmbits que hi ha participat. Explica que només hi ha 20 estudiants 

que havien d’estar d’alta i no ho estan, per canvis o per haver iniciat les pràctiques més 

tard. Finalment comenta que abans dia 20 s’ha d’informar els dies per mes que les 

persones han estat d’alta, i que amb aquest tràmit el pla pilot es donarà per tancat.  

 

 

2.2. Informe d’altres membres de l’Equip 

 

La vicerectora de Comunicació i de Cultura agraeix que totes les deganes i degans i el 

director de l’Escola passessin pel Saló de l’Ensenyament. Quant a les dades i la valoració 

general del desenvolupament del Saló, explica que la Fira de Barcelona valora que van 

passar pel Saló al voltant de 100.000 persones i que, en relació amb l’estand de la UAB, 

entén que passar uns 35.000 assistents. Així mateix, explica que es van repartir al voltant 

de  12.500 díptics i 22.000 punts de llibre. En relació amb l’acció que es va fer per repartir 

la bossa de la UAB, comenta que es van aconseguir al voltant de 6.000 correus electrònics 

nous que no estaven a la base de dades. Quant a la repercussió als mitjans de comunicació, 

la vicerectora explica que el primer dia es van atendre als principals mitjans, i comenta 

que el grau en Empresa i Tecnologia va generar molta atenció. Tot seguit, explica les 

millores que es volen implantar per la propera edició del Saló en relació amb la retolació 

i, finalment, explica que els mitjans de comunicació van triar l’estand de la UAB com a 

fons, i que Fira de Barcelona també el va triar en la nota de premsa del resultat del Saló.   

 

La presidenta obre un torn d’intervencions, i els membres de la Comissió hi fan diverses 

intervencions, entre d’altres sobre el procediment per signar els convenis de pràctiques; 

sobre la necessitat millora de la comoditat del mobiliari en el Saló de l’Ensenyament; 
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sobre l’èxit del grau en Empresa i Tecnologia, i sobre la inclusió de les universitats 

privades en la plataforma de microcredencials.  

 

 

3. Formació contínua: 

 

3.1. Informe sobre la creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, i 

elevació al Consell de Govern per a la seva aprovació. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 

els màsters de formació permanent, els diplomes d’especialització i el diploma d’expert 

que es presenten a informació.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació de títols de màster de formació 

permanent, diploma d’especialització i diploma d’expert que s'annexen:  

 

• Màster de formació permanent en Pràctica Clínica en Malalties 

Autoimmunes Sistèmiques 

• Màster de formació permanent en Habitatge i Ciutat 

• Diploma d’especialització en Il·lustració i Gràfica Narrativa: Creació i Ofici 

• Diploma d’especialització en Gènere i Drets Humans 

• Diploma d’expert en Advanced Design for Mobile Communications and 

Space Devices 

 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

 

3.2. Aprovació dels plans d'estudis de màsters de formació permanent i diplomes, de nova 

creació i de renovació amb modificacions, per delegació del Consell de Govern. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 

el plans d’estudis dels màsters de formació permanent i dels diplomes d’especialització i 

d’expert que es presenten a aprovació. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, els plans d’estudis de 

màsters de formació permanent següents, amb la condició que els òrgans competents 

aprovin el títol corresponent, en els termes que s'annexen: 

 

• Màster de formació permanent en Pràctica Clínica en Malalties 

Autoimmunes Sistèmiques. 

• Màster de formació permanent en Habitatge i Ciutat 

 

SEGON. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis de diploma 

d’especialització següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin el títol 

corresponent, en els termes que s'annexen: 
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• Diploma d’especialització en Il·lustració i Gràfica Narrativa: Creació i 

Ofici. 

• Diploma d’especialització en Gènere i Drets Humans. 

 

TERCER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, el pla d’estudis de diploma 

d’expert següent, amb la condició que els òrgans competents aprovin el títol 

corresponent, en els termes que s'annexen: 

 

• Diploma d’expert en Advanced Design for Mobile Communications and 

Space Devices. 

 

QUART. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 

d’estudis dels màsters de formació permanent següents, en els termes que s'annexen:  

 

• Màster de formació permanent en Gestió i Dret Local. 

• Màster de formació permanent en Intel·ligència Artificial i Big Data en 

Salut. 

• Màster de formació permanent en Comunicació del Medi Ambient. 

 

CINQUÈ. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació dels plans 

d’estudis dels diplomes d’especialització següents, en els termes que s'annexen:  

 

• Diploma d’especialització en Neuropsicologia i Neurologia de la 

Conducta Forense. 

• Diploma d’especialització en Dret Urbanístic. 

• Diploma d’especialització en Dret Local. 

• Diploma d’especialització en Intel·ligència Artificial i Big Data. 

 

SISÈ. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 

seguiment d’aquests acords. 

 

SETÈ. Comunicar aquest acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, perquè 

porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

3.3. Informació sobre cursos d’especialització. 

 

El secretari tècnic de l’Escola de Postgrau informa sobre els cursos d’especialització 

aprovats per la direcció de l’Escola de Postgrau. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Considerar-se assabentada de l’aprovació del curs d’especialització 

següent, en els termes que s’annexen:  

  

• PHP Back End Web Developer 

• Cloud Computing 

• Capilaroscòpia I. Capilaroscòpia bàsica 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i de Innovació Docent el seguiment 

de l’acord primer. 
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TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

 

4. Aprovació de les noves propostes de grau i màster universitari per al curs 2025-2026. 

 

La presidenta informa que es presenta com a una única nova proposta la fitxa Pimpeu del 

grau en Ciberseguretat. Explica que s’havia treballat per a la programació del curs 2024-

2025, que al no tenir encara garantit el finançament extern es presenta ara pel curs 2025-

2026, però que no es programarà si finalment no hi ha finançament.  

 

Els membres de la Comissió fan diverses intervencions, entre d’altres, sobre el futur de 

l’estudi en cas de no rebre finançament, i sobre la feina desenvolupada fins el moment i 

l’agraïment del director de l’Escola d’Enginyeria a l’Equip de Govern pel recolzament.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar les noves propostes de programació de grau i de màster 

universitari per al curs 2025-2026, que s’annexen:  

 

• Grau en Ciberseguretat 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

5. Graus: 

 

 5.1. Informe sobre la creació de títols de grau i elevació al Consell de Govern per a la 

seva aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia, i explica el títol de grau 

que es presenta per a informar la seva creació. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació del títol de grau següent: 

 

• Humanitats i Gestió de la Cultura 

 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

 5.2. Aprovació de memòries de títols de grau, per delegació Consell de Govern. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia, i explica que es 

presenten a aprovació la memòria del títol de grau que es presenta. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 
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PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria de l’estudi de 

grau següent, en el termes que s’annexen: 

 

• Humanitats i Gestió de la Cultura 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

 5.3. Aprovació de la modificació de memòries de grau, curs 2024-2025, per delegació 

del Consell de Govern.  

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica la modificació 

de la memòria del títol de grau que es presenta.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de la 

memòria del títol de grau següent, en els termes que s’annexen:  

 

• Prevenció i Seguretat Integral 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar el present acord a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 

 

 5.4. Informe sobre l’extinció de títols de grau i elevació al Consell de Govern per la seva 

aprovació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica es presenta a 

extinció perquè ja s’ha reverificat.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció del títol de grau següent: 

 

• Ciències Ambientals 

 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

6. Màsters 

 

6.1. Informe sobre la creació de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació. 
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La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 

el títol que es va retirar perquè hi havia alguna discrepància en el conveni, que ja està 

solucionada.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la creació del títol de màster universitari 

que s’annexa: 

 

• Història de la Ciència, Patrimoni i Comunicació Científica 

 

SEGON. Elevar el present acord al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

6.2 Aprovació de memòries de títols de màster universitari, per delegació del Consell de 

Govern. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es presenta 

a aprovació la memòria del títol de màster que s’han presentat a creació.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la memòria del títol de 

màster universitari següent, en els termes que s’annexen: 

 

• Història de la Ciència, Patrimoni i Comunicació Científica 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent i la vicerectora 

de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar el present acord a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu. 

 

 

6.3. Aprovació de la modificació de memòries de màster universitari, curs 2024-2025, 

per delegació del Consell de Govern. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que es tracta 

de la modificació de dos màsters que estan vinculats perquè comparteixen assignatures. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar, per delegació del Consell de Govern, la modificació de les 

memòries dels títols de màster universitari següents, en els termes que s'annexen: 

 

• Estudis Globals d’Àsia Oriental 

• Estudis Territorials i Planejament 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora la vicerectora d’Estudis i d’Innovació docent i 

la vicerectora de Qualitat l'execució i el seguiment de l’acord primer. 
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TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

6.4. Informe sobre l’extinció de títols de màster universitari i elevació al Consell de 

Govern per a la seva aprovació.  

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica el títols de 

màster que es presenta a extinció.  

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Informar favorablement sobre la extinció del títol de màster universitari 

següent: 

 

• Erasmus Mundus en Literatura Infantil, Mitjans de Comunicació i Cultura 

/ Children’s Literature, Media and Culture 

 

SEGON. Elevar l’acord primer al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau. 

 

7. Informació sobre autoinformes d’acreditació. 

 

La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica l’autoinforme 

d’acreditació del VHIR. 

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

 

PRIMER. Donar-se per assabentats de l’autoinforme per al procés d’acreditació de 

les titulacions del centre següent, en els termes que s’annexen: 

 

• Vall d’Hebron Institut de Recerca (VHIR) 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora de Qualitat l’execució i el seguiment de l’acord 

primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 

 

 

8. Aprovació de la convocatòria de projectes d’innovació docent i de projectes de recerca 

de la docència i de la innovació docent 2024. 

 

La presidenta presenta aquest punt de l’ordre del dia i recorda que existeixen dues 

modalitats dins la convocatòria (A i B), i que en la d’enguany s’han incorporat canvis en 

la modalitat B, atès que no complia els objectius que es buscaven.  

 

Pel que fa a la modalitat A, explica que és un projecte d’innovació docent més simple que 

està relacionat normalment en la docència d’una assignatura i és per un curs acadèmic. 

Quant a la modalitat B, comenta que la idea era que fossin projectes de més envergadura, 

que involucressin més professorat, que se sostinguessin més en el temps i que es 

treballessin d’acord amb unes línies estratègiques fixades des del propi Equip de Govern, 
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i que per això es van fer convocatòries biennals amb una durada de dos cursos acadèmics 

i el doble de finançament. Continua explicant que la majoria de projectes es presentaven 

a la modalitat B perquè semblava que es podien fer amb més temps i finançament, però 

que no era aquesta la intenció. En aquest sentit, explica que s’ha canviat la denominació 

de la modalitat B que ara es diu “ projectes de recerca en docència i innovació docent”,  

el professorat ha de ser de centres diferents i de diferents disciplines, s’ha de treballar 

amb una visió interdisciplinar en diferents línies estratègiques de la UAB i el resultat  ha 

de ser transferible a la comunitat universitària.  

 

Els membres de la Comissió fan diverses aportacions, entre d’altres, sobre les limitacions 

que pot suposar incloure el requisit d’interfacultatiu per fer projectes de centre i la 

possibilitat d’afegir una modalitat per projectes de centre en un futur.    

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER. Aprovar la convocatòria de projectes d’innovació docent i de projectes de 

recerca de la docència i de la innovació docent 2024, en els termes que s’annexen:  

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 

seguiment de l’acord primer. 

 

TERCER. Comunicar els presents acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, 

per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 

 

 

9. Afers acadèmics  

 

Aprovació de la concessió de premis extraordinaris de la titulació, per delegació del 

Consell de Govern.  

 

El cap de l’Àrea d’Afers Acadèmics presenta aquest punt de l’ordre del dia, llegeix els 

premis extraordinaris de titulació i els membres de la Comissió feliciten les persones que 

han obtingut el premi i als centres.   

 

Per assentiment, les persones membres de la Comissió d’Afers Acadèmics acorden: 

 

PRIMER.  Atorgar, per delegació del Consell de Govern, els premis extraordinaris 

de titulació per al curs acadèmic 2022-2023, en els  termes que s’annexen. 

 

SEGON. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 

seguiment de l’acord primer.  

 

TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per 

tal que porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 

 

 

10. Assumptes de tràmit 

 

No es planteja cap assumpte de tràmit en aquest punt de l’ordre del dia.  

 

11. Torn obert de paraules  
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El degà de la Facultat de Ciències planteja que es torna a viure una situació que ja es va 

donar l’any anterior en relació amb la valoració de l’activitat docent del professorat. 

Comenta que es troben un problema amb la informació que els arriba, atès que s’ha  

d’avaluar professorat del qual no sap en quin grau ha fet docència, atès que no apareix el 

codi de l’assignatura ni el grau on s’imparteix. Demana que es busqui la manera de 

millorar el sistema. La vicerectora de Qualitat comenta que s’enviarà un document Excel 

amb la informació, tal i com es va fer el curs anterior. La cap de l’Oficina de Qualitat 

Docent comenta que la qüestió és en quin format es fa arribar la informació i explica que 

hi ha un projecte per incorporar la informació en un aplicatiu, i que igualment s’enviarà 

la documentació.  

 

A les 10:53 h la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 

acta. 

 

La secretària         Vist i plau 

          La presidenta 


